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PROTOKÓŁ NR XXXI/22 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 14 kwietnia 2022 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 

1. Pan Waldemar Borczyk                  - przewodniczący Komisji  

2. Pan Józef Kowal                             - wiceprzewodniczący Komisji 

3. Pan Robert Grabowski                    - członek Komisji 

4. Pan Sebastian Jasiński                   - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pani Beata Zając   - radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

2. Pani Anna Freus   - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu 

3. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XXXI posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Komisji. 

5. Rozpatrzenie skargi mieszkanki powiatu wieluńskiego z dnia 14 marca 2022 r. (data 

wpływu do Starostwa Powiatowego w Wieluniu: 21.03.2022 r.) w części dotyczącej 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

7. Zamknięcie XXXI posiedzenia Komisji. 
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Pkt 1 

Otwarcie XXXI posiedzenia Komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

otworzył XXXI posiedzenie komisji i powitał radnych i gości obecnych na posiedzeniu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

po imiennym wyczytaniu stwierdził, że na 4 członków komisji obecnych jest 4, czyli obrady 

są prawomocne.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, czy ktoś ma uwagi do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że on chciałby poddać pod głosowanie zdjęcie punktu 5, czyli „Rozpatrzenie 

skargi mieszkanki powiatu wieluńskiego z dnia 14 marca 2022 r. (data wpływu do 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu: 21.03.2022 r.) w części dotyczącej Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.”. Poinformował, że od 

strony wszystkich wyjaśnień dotyczących skargi, to Komisja ma wszystkie informacje 

i dokumentację. Dodał, że pojawił się inny problem, nie zawiniony przez niego, ani przez 

służby starostwa, ani przez służby SP ZOZ-u, ponieważ problem wyniknął problem 

z dostarczeniem informacji do skarżącej o dzisiejszym posiedzeniu. Przekazał, że raz 

pracownicy Starostwa byli dostarczyć to pismo, ale nikogo nie zastali w domu i później 

zostało to wysłane pocztą, priorytetem za potwierdzeniem odbioru i przed chwilą otrzymali 

informację z poczty, że ze względu na brak listonosza, to pismo nie zostało dostarczone. 

Powiedział, że chciałby, aby zdjąć ten punkt z dzisiejszego posiedzenia, aby był 

rozpatrzony na następnym posiedzeniu, które proponuje na dzień 21 kwietnia 2022 r. na 

godzinę 13.00 również zdalnie. Poprosił, aby członkowie komisji ustosunkowali się do jego 
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prośby o zdjęcie tego punktu, aby były kompletne wyjaśnienia jednej i drugiej strony, czyli 

strony skarżącej i strony oskarżanej. Otworzył dyskusję. 

Pani Beata Zając - radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

zapytała, czy może prosić, aby następna Komisja była wcześniej, czyli najpóźniej o 12.00? 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wyraził zgodę. Zapytał, kto jest za tym, aby z porządku posiedzenia zdjąć punkt 5 pn. 

„Rozpatrzenie skargi mieszkanki powiatu wieluńskiego z dnia 14 marca 2022 r. (data 

wpływu do Starostwa Powiatowego w Wieluniu: 21.03.2022 r.) w części dotyczącej 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.”?   

Radny Józef Kowal – wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że zgadza się. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że zgadza się. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że zgadza się. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że w związku z tym Komisja odbędzie się 21 kwietnia br. o godzinie 12.00 

zdalnie. Będzie to posiedzenie dotyczące tylko tego punktu. Podkreślił, że jest to 

niezawinione przez nich, ani przez powiatowe służby. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) zdjęła z proponowanego porządku obrad punkt 5 pn. „Rozpatrzenie 

skargi mieszkanki powiatu wieluńskiego z dnia 14 marca 2022 r. (data wpływu do 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu: 21.03.2022 r.) w części dotyczącej Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.” 

(głosowało 4 członków komisji).”. 

  

Przyjęty porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XXXI posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Komisji. 

5. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

6. Zamknięcie XXXI posiedzenia Komisji. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXX posiedzenia komisji. Udzielił głosu 

pani radcy prawnej Beacie Zając. 

Pani Beata Zając - radca prawny w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

poprosiła, aby na końcu protokołu umieścić jej wyjaśnienie, czy zastrzeżenie, wzmiankę, że 

użyte przez nią słowa „włożyć do szuflady, czy zostawić w szufladzie” to było w języku 

potocznym, a chodziło jej o to, aby zostawić ad acta. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że radni wiedzą o co chodzi i myśli że wtedy każdy z radnych był pod dużym 

wpływem emocji, i zapewne takie sytuacje się dzieją nie tylko u nich, ale również jak 

pooglądają w telewizji, w izbach parlamentarnych. Niekiedy potocznie używa się takiego 

sformułowania „włożyć do szuflady”, a to chodzi  o to, aby skargi włożyć do akt, które są 

w teczkach i są gromadzone, albo w szufladzie, albo w szafie. Zapytał, czy mogą przyjąć 

takie wytłumaczenie pani Mecenas? 

Radny Józef Kowal – wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że mogą.  

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poddał pod głosowanie przyjęcie poprawki do protokołu. 

Radny Józef Kowal – wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że zgadza się. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że zgadza się. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że oczywiście tak. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przekazał, że on również się zgadza.  

 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) przyjęła wyjaśnienia do protokołu z XXX posiedzenia Komisji 

(głosowało 4 członków komisji) o następującej treści: 

„Na XXXI posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu podczas 
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„Przyjęcia protokołu z XXX posiedzenia Komisji” pani Beata Zając – radca prawny 

w Starostwie Powiatowym w Wieluniu złożyła wyjaśnienia i poprosiła o uwzględnienie ich 

w protokole, o następującej treści: „Użyty przeze mnie zwrot „schowałabym do szuflady” był 

zwrotem kolokwialnym i potocznym, a miałam na myśli pozostawienie w aktach.”. 

 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprawką? 

Radny Józef Kowal – wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że jest za. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że jest za. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że jest za. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przekazał, że on również jest za.  

 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) przyjęła protokół z XXX posiedzenia komisji z poprawką 

(głosowało 4 członków komisji).”. 

 

 

Pkt 5 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w trym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Poinformował, że 

otrzymali odpowiedź od Zarządu Powiatu w Wieluniu na wniosek z dnia 17 lutego 2022 r. 

radnego Józefa Kowala. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pan Waldemar Borczyk odczytał 

pismo Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 21.03.2022 r. znak: KD.7126.4.2022, które 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przypomniał, że na tamtej Komisji był obecny Wójt Gminy Wierzchlas, który chce 

współfinansować tę drogę. Dodał, że z informacji pana wójta wynikało wtedy, że pan 

Burmistrz również byłby zainteresowany współpracą z powiatem dotyczącą projektu 

i przebudowy tej drogi. Nie mają na razie takich informacji, oprócz gminy Wierzchlas. Podał, 

że widział się okazyjnie z panem wójtem z Wierzchlasa i cały czas podtrzymuje słowa, że 

Burmistrz Wielunia jest gotów współfinansować również tę inwestycję. Dodał, że poprosił 

pana wójta, aby podjął się rozmów z panem Burmistrzem i aby takie pismo wpłynęło do 

Zarządu Powiatu  i myśli, że wtedy wniosek radnego Kowala ma duże prawdopodobieństwo 

realizacji tej inwestycji. 

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że na tej drodze pojawił 

się jeszcze jeden problem, ponieważ cały ten ciąg drogi Olewin-Przycłapy ma jeszcze 

jedną, bardzo poważną wadę na poziomie ul. Południowej. Dlatego wójt będzie musiał 

i prawdopodobnie na dniach wpłynie do niego ponownie taka petycja, chociaż nie wie na 

jakiej zasadzie będzie to załatwione, natomiast na ul. Południowej brakuje 200 m odcinka 

chodnika i to, że tam nie ma chodnika to jest mniejszy problem, gorszy jest z tym, że na 

tym właśnie odcinku ze względu na brak tego chodnika cała woda z drogi wpływa do 

piwnicy mieszkańców i on nie wie, czy nie trzeba będzie zrobić tam jakiejś większej 

inwestycji dotyczącej całej tej drogi.  

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że cały czas o tym mówią, o przebudowie ul. Olewińskiej, ponieważ wpływa 

woda komuś do piwnicy, możliwe, że trzeba zrobić tam badania wysokościowe, aby 

odprowadzić wodę tam, gdzie ona powinna być odprowadzona, aby nie płynęła pod górkę, 

bo na terenie powiatu wieluńskiego są takie rzeczy porobione, ponieważ nie dopilnowano 

tego na poziomie projektowania i wychodzą teraz „kwiatki”, bo woda płynie i nie odpływa 

tam, gdzie powinna odpłynąć, zalewa ronda, czy miejsca, których nie powinna zalewać. 

Przekazał, że jak otrzymają informację, to ją rozpatrzą, a to rozpatrują informacyjnie, że są 

gotowi do współpracy, a piłeczka jest po dwóch stronach, po stronie burmistrza i po stronie 

wójta gminy Wierzchlas, który z informacji takich w cztery oczy, spontanicznych, jest 

gotowy do mocnej współpracy z powiatem w sprawie tej drogi Wierzchlas do Olewina. 

Dodał, że powiedział również, że pomoże gdyby te rozmowy z panem burmistrzem, aby 

mieszkańcy byli z tego zadowoleni i było przyspieszenie realizacji tej inwestycji, o którą 

prosi radny Józef Kowal. 
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Radny Józef Kowal – wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że w Wierzchlesie nie ma problemu ze spadkami, ponieważ tam, jak deszcz 

pada, to wszystko płynie ulicą w dół. Tam jest chyba problem z chodnikiem, że z tej ulicy 

może spływać dopiero do piwnicy mieszkańca.  

Radny Sebastian Jasiński – członek Komisji powiedział, że to jest na ulicy 

Południowej, czyli na odcinku od skrzyżowania za cmentarzem w kierunku Przycłap i tam 

jest ten problem, o którym powiedział radny Borczyk, czyli o tym, że został zrobiony 

chodnik, ale ten chodnik został niedoprojektowany i zrobiono tak, że z tej drogi, która jest 

ograniczona chodnikiem wcześniej i z samego tego odcinka woda w tej chwil wlewa się do 

piwnicy i to ze względu głównie na ten chodnik. 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przekazał, że myśli, że wpłynie takie pismo i się nad nim pochylą nad tym, w jaki sposób to 

rozwiązać. Następna sprawa to jest apel Marszałka Województwa Lubelskiego, który 

wpłynął w sprawie Ukrainy. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nikt się 

nie zgłosił. Myśli, że te rzeczy, o które apeluje Marszałek, czyli pomoc humanitarna dla 

Ukrainy, to powiat wieluński realizuje bardzo dobrze, są magazyny, są osoby 

odpowiedzialne, są wolontariusze. Wspierają ich także miasta partnerskie, z którymi 

współpracuje powiat wieluński. Myśli, że nie mają czego się wstydzić jeżeli chodzi o pomoc 

humanitarną dla Ukrainy. Zostało wysłanych już kilka transportów bezpośrednio na Ukrainę, 

a reszta rzeczy jest na zabezpieczenie dla tych uchodźców, którzy są na terenie powiatu 

wieluńskiego. Zapytał, czy ma odczytać pismo pana Marszałka, czy radni się z nim 

zapoznali? Nikt się nie zgłosił. Zaznaczył, że oni należą do tych powiatów, które bardzo 

szybko zareagowały na pomoc ludziom, którzy uciekają przed wojną, a przede wszystkim 

kobietom z dziećmi, czy starcom, którzy są w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie. Jest 

to bardzo dobrze zrobione. Zauważył, że jest tutaj zapisany rachunek bankowy, że można 

wpłacać dodatkowe środki, więc na pewno będą to rozpowszechniać. Zapytał, czy ktoś 

jeszcze ma jakieś komunikaty, czy informacje w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił.  
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Pkt 6 

Zamknięcie XXXI posiedzenia komisji. 

 

Radny Waldemar Borczyk – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zamknął XXXI posiedzenie komisji i podziękował wszystkim. 

 

Protokołowała:   

 
Paulina Bednik 

Inspektor 


